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Práce se zabývá možnostmi získávání informací z oblasti psychologie. Autorka nejprve 
popisuje obecně možnosti získávání informací a dokumentů, postupně zužuje pohled pouze 
na informace z oblasti psychologie a informace použitelné pro psychologa ajeho poradenskou 
praxi. Velmi dúležité je, že paní kandidátka má zkušenosti z konkrétního zařízení 
v Hodoníně, které již mnoho let patří k dobře fungujícím a poskytujícím klientům platné 
služby. 

Nemá smyl se zde zabývat úvahami autorky o obsahu psychologie jako vědy ani poradenské 
činnosti. V každém případě je zřejmé,že autorka má ve věci jasno a diskutovat by bylo možno 
jen o nepříliš podstatných věcech. 

Totéž platí o základních termínech a konceptech informační činnosti, z nichž jsou 
nejdúležitější:informační potřeba informační požadavek, odborné informace, metoda 
zjišťování informačních potřeb, především dotazník. 

Po popisu dotazníkú, a výběru vzorku respondentů autorka přechází k popisu a analýze 
výsledkll prllzkumu, který se týkal institucí, ( poraden).obesláno bylo 78 poraden v rúzných 
krajích, odpovědělo pouze 19poraden. Právě k dúvodúm a úvahám o dúvodech nezájmu o 
odpovědi a zpllsobu využívání získavaných informací, by se autorka měla rozhovořit ve své 
obhajobě, neboť právě to asi nevíce ovlivňuje dopad informační činnost v tomto a blízkých 
oborech na chování konkrétních uživatelů. Odborné pohledy na informační chování a 
využívání informačních zdrojú se nepochybně v každé oblasti výrazně liší, aje třeba najít 
skutečné dúvody pro tyto odlišnosti. 

Dodatek dotazníku pro studenty je zajímavý, platí však pro něj do znační míry totéž, co pro 
dotazník pro poradny, i když otázky a vzorek jsou nesrovnatelné. Údaje o studentech celkem 
zapadají do obvyklého pohledu na danou problematiku. 

Práce je napsána čtivě, přehledně, obrázky a grafy jsou dobře zpracovány. 
Autorka by měla svou práci chápat jako první vstup do problematiky a dále hledat odpovědi 
na otázku proč se vytvářené zdroje nevyužívaj í? 

Práce podle mého názoru splnila požadavky, i když by bylo možné mnoho doplnit, a proto 
navrhuji, aby byla PŘIJATA. 
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